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Van: Hans Boeters
Verzonden: maandag 23 september 2019 19:53
Aan: 
Onderwerp: Voorstel gebruik VELO complex
 
Geachte leden van gemeenteraad Westland,
 
 
Hierbij doe we U een brief toekomen met betrekking tot de mo�e welke op de agenda voor 24 september a.s. staat. Deze mo�e betre�
een mogelijk oplossing van de sportkooi in de Nassaustraat te Wateringen.
 
In de mo�e wordt VELO als alterna�ef aangedragen.
 
In bijgaand schrijven geven we aan hier over met u in gesprek te willen gaan. VELO staat, onder voorwaarden, niet nega�ef tegenover
het gebruik van het VELO complex.
 
We komen indien U dit wenst graag met U in gesprek.
 
Met spor�eve groeten,
 
Hans Boeters
Voorziiter VELO SEA

 



 

 
 

 

stichting Exploitatie Accommodatie VELO 
Noordweg 26, 2291 EE  WATERINGEN 

 
 
 
 

Leden van de gemeenteraad Westland 

per email 

 

 

 

Wateringen, 22 september 2019 

betreft gebruik VELO-sportpark 

 

 

 

Geachte leden van de gemeenteraad Westland, 

 

Binnenkort vergadert u over een voorstel waarbij de gemeente Westland gaat garanderen dat de 

oudere jeugd gebruik kan maken van de voetbalvelden op het VELO-sportpark. Wij vinden het 

jammer dat de initiatiefnemers van dit voorstel niet vóóraf met ons, huurder en exploitant van de 

VELO sportaccommodatie, hebben gesproken. Met deze brief reageren wij op het voorstel en 

verzoeken onze reactie mee te nemen in uw uiteindelijke beslissing. 

 

Op dit moment is het al zo dat ‘oudere jeugd’ ook als zij geen lid zijn van één van de VELO sport-

verenigingen, gebruik kunnen maken van de sportvelden op het VELO complex. Dit is ook 

overigens op verzoek van de gemeente Westland. Was het nu maar zo dat de gebruikers de 

sportvelden gebruiken om een lekker balletje te trappen; niets aan de hand dan. Maar dat is 

jammergenoeg niet zo. Door het huidige gebruik zijn zowel de gemeente Westland als wij van 

VELO alles behalve gelukkig met de situatie, want het resultaat van die algehele openstelling van 

de sportvelden voor iedereen is dat 

- materialen op en rondom de voetbalvelden beschadigd worden door baldadigheid en 

vandalisme. ’t Is zelfs zo gek dat met regelmaat de kunstgrasvelden worden gebruikt om te 
BBQ’en. Met flinke schadeposten voor VELO en voor de gemeente Westland als gevolg. 

- onze vrijwillige complexbeheerders zijn na het weekend (en in de vakantiemaanden zelfs 

dagelijks) 1 tot 2 uur bezig om de troep die de gebruikers overal op het complex achter laten op 

te ruimen. Die vrijwilligers laten steeds vaker weten dat zij dat ‘zat worden’. Wij vrezen daarom 

dat vandaag of morgen de maat vol is voor hen en dat wij betaalde krachten moeten gaan 

inzetten voor het complexbeheer. 

-  omwonenden hebben veel geluidsoverlast (wordt regelmatig bij politie melding van gemaakt). 

Komt wel eens voor dat de gebruikers tot welgeteld negen geluidboxen op het veld hebben 

geplaatst om hun feestje te vieren. 



 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Wij begrijpen heel goed de wens van de initiatiefnemers van het voorstel om mogelijkheden te 

scheppen waarbij de oudere jeugd ‘zo maar een balletje kan trappen’. Ondanks onze bijzonder  
vervelende ervaringen met de huidige praktijk willen wij daar ook graag aan meewerken en zien 

daar binnen ons sportaccommodatie ook mogelijkheden toe. Wij stellen u voor om in overleg 

tussen een aantal VELO-mensen en mensen van de gemeente Westland onze ideeën om het 

VELO-sportpark ook open te stellen voor de oudere jeugd om zomaar een balletje te trappen, 

verder te bespreken en uit te werken. 

Het initiatief voor zo’n overleg laten wij bij de gemeente Westland. 
 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Hans Boeters 

voorzitter stichting Exploitatie Accommodatie VELO 

voorzitter.sea@velo.nl 
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